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Csapatunk 

 

Tóth Cintia Elnökjelölt 

Ehrenberger Blanka Alelnökjelölt 
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Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnökjelölt 
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Bemutatkozás 
 

Tóth Cintia vagyok, másodéves hallgató Emberi erőforrás tanácsadó mesterszakon. 

Tanulmányaimat 2018-ban kezdtem meg az ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Karán, ahol 

Pedagógia alapszakosként csöppentem bele a kar életébe. Pedesként egy csodálatos csoport tagja 

lehettem, akikkel mint egy osztály, támogattuk egymást a három év alatt. Mivel ez egy kisebb 

szak, mint átlagosan a többi, ezért az oktatókkal is úgy érzem, hogy szorosabb kapcsolatot sikerült 

kialakítanunk, volt, akivel szinte baráti hangulatban teltek az órák félévről félévre. Végül 2021-

ben sikerült diplomát szereznem az Oktatásszervező- és fejlesztő specializáción, melyről az 

Emberi erőforrás tanácsadó MA-ra sikerült bekerülnöm tavaly.  

 Az igazi PPK-s életérzés már gólyaként elragadott, amikor első élményemként sikerült 

részt vettem a 2018-as Gólyatáborban, Szolnokon. Ezután szintén felejthetetlen élmény volt, hogy 

elvégezhettem az Animátor képzéseket, és 2019-től az Animátori Kör tagja lehetek, mostanra már 

Veterán Animátorként. Képződő évem során betekintést nyerhettem különböző programok 

szervezésébe, melyek azóta is alapjául szolgálnak rengeteg mindennek, amit ma tudok. Többször 

is tagja lehettem az aktuális Gólyatábor stábjának, ahol először szimpatikus-szervezőként, később 

napfelelősként, majd az idei táborban főszervezőként segíthettem a gólyáknak egy olyan 

életreszóló élményt szerezni, mint amilyet anno én is átélhettem. Animátor éveim alatt többször 

volt lehetőségem különböző képzéseket tartani kisebb-nagyobb csoportoknak, melyekből 

folyamatosan tanulhattam és még több tapasztalatot szerezhettem. Megtanultam, mennyire 

másképp tudnak együttműködni különböző csapatok, hogyan kell lereagálni éles helyzeteket, 

melyekre nem is gondolnánk, de ami a legfontosabb: hogyan tudunk egy olyan támogató légkört 

kialakítani hosszabb idő alatt, amelyben mindenki biztonságosan érzni magát, és már szinte 

családként gondol a többiekre. Az Animátori Körnek a mai napig hálás vagyok, azért, amiért ennyi 

élményt, tapasztalatot és tudást adott nekem az évek során.  

A Hallgatói Önkormányzatba 2019-ben kerültem be, miután elvégeztem a Delegált Kör 

képzését is. Friss delegáltként, és akkori Pedagógia alapszakos hallgatóként a Tanárképzési 

referensi tisztség betöltésére kértek fel. A feladatot örömmel vállaltam, lelkesen – és kissé 

zöldfülűen – vágtam bele a munkába. Pár hónappal később még nagyobb megtiszteltetés ért, 

amikor a Tanulmányi Bizottság elnökének kértek fel. Bizottsági elnökként sokkal több feladat és 

felelősség hárult rám: négy tagú csapat összefogása és koordinálása, a Delegált képzések 

teljeskörű megszervezése, lebonyolítása, nagyobb rendezvények, mint az Educatio-kiállítás és a 

Nyílt-hét elsőszámú hallgatói kapcsolattartójaként az emberi erőforrás biztosítása, illetve a 

tisztségből fakadó hivatalos testületekben való részvétel: a Kari Tanulmányi Bizottság, a Kari  
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Tanács, a Minőségirányítási Bizottság, és az EHÖK Tanulmányi Bizottság tagjaként. 

Lehetőségem volt bepillantani egyszerűbb és bonyolultabb hallgatókat érintő tanulmányi 

ügyekbe, szorosabb együttműködést kialakítani a Tanulmányi Hivatallal, valamint ezáltal 

erősíteni a kapcsolatot a kari vezetés és a Hallgatói Önkormányzat között. A Tanulmányi 

Bizottsággal továbbá feladatunk volt a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíjra beérkező pályázatok 

elbírálása, ahol elnökeként két évben is én vezethettem a bírálást.  

Mindezek után, majd egy évvel ezelőtt, egy igen váratlan és meglepő beszélgetés során 

érkezett a kérdés elődömtől, miszerint ő arra gondolt: folytatnám-e jövőre HÖK elnökként a 

munkámat? A felkérés mint már említettem teljesen meglepően ért, nem gondoltam volna, hogy 

valaha egy ekkora tisztségig ’juthatok’. Hosszas gondolkodás és mérlegelés után viszont arra 

jutottam, hogy belevágok és elindulok a 2022-es választásokon. Bár az ügyvivő elnöki tisztséget 

elődöm lemondása okán 2022. májusa óta töltöm be, bízom abban, hogy az őszi hivatalos 

választásokon a hallgatótársaim is úgy gondolják majd, hogy alkalmas vagyok képviselni őket 

ebben a tanévben.  

 

Átfogó célok 

 
Mindig is fontosnak tartottam azt, hogy a hallgatók bizalommal fordulhassanak valakihez, 

aki segítséget tud nyújtani számukra. Mióta a HÖK tagja vagyok, igyekszem munkámat eszerint 

végezni, és egy olyan támogató légkört kialakítani a hallgatók és közöttünk, mely azt 

eredményezi, hogy bármikor megkereshetnek minket, ha gondjuk akad tanulmányaikkal, vagy 

esetleg csak kérdésük van valamilyen témával kapcsolatban. Ebből kifolyólag a továbbiakban is 

nagy hangsúlyt kívánok fektetni arra, hogy a hallgatók időben értesüljenek minden olyan 

tanulmányi vagy oktatásszervezési kérdésről, ami őket változásként érintheti. A transzparens 

információáramlást és információnyújtást egyrészt a Kommunikációs Bizottság segítségével 

végezzük, akik közösségi médiaoldalainkon, többek között Facebookon és Instagramon osztanak 

meg minden aktuális hírt és felhívást, másrészt pedig a Tanulmányi Bizottság által működtetett 

Szakos Hallgatói Érdekképviselet rendszerének segítségével, ami által kisebb szakos közegekben 

is hatékonyan tudunk elérni hallgatókat. A SzHÉK rendszer segítségével a hallgatók közvetlenül 

kereshetik az adott képviselőket, akik szakos tanulmányaik segítségével gyorsan és hatékonyan 

tudnak válaszolni a felmerülő kérdésre, összetettebb probléma esetén pedig tovább irányítani az 
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illetékes tisztségviselőhöz. Előző évek példáiból kiindulva ez a rendszer elengedhetetlen és 

esszenciális fontossággal bír, mely remélhetőleg a jövőben is hasonlóképp tud működni.  

Természetesen ezt a fajta kapcsolattartást és informálást a külföldi hallgatók számára is 

biztosítani szeretnénk, amit illetően a Külügyi Bizottság van leginkább segítségünkre. Szeretnék 

olyan közös eseményeket és programokat létrehozni, melyek lehetővé teszik, hogy a magyar és 

angol nyelven tanuló hallgatók találkozhassanak, ismerkedhessenek és vegyülhessenek 

egymással. Korábban már érkezett ezzel kapcsolatban megkeresés hozzánk, de sajnos még nem 

sikerült megvalósítanunk egy ilyen összejövetelt, viszont bízom benne, hogy hamarosan erre is 

sort keríthetünk.  

Természeten a kapcsolattartás Szombathellyel is kifejezetten fontos. Szeretném, hogy a 

jövőben a korábban létrejött szoros együttműködés és ismerettség újra kialakuljon és folytatódjon, 

a jelenlegi szombathelyi ügyekért felelős alelnökkel. Már korábbi években is felmerült, hogy az 

elnökséggel közösen egy szombathelyi látogatást szervezzünk, ahol személyesen is 

találkozhatunk egymással az ottani képviselőkkel. Ez félig-meddig a nyári EHÖK Vezetőképzőn 

létre is jött, viszont új tisztségviselőnkkel sajnos ott még nem tudtunk találkozni, éppen ezért ez a 

terv továbbra is fennáll. Célunk, hogy megismerve az ottani működést, hatékonyabban 

segíthessünk hallgatóink problémáit illetően.  

A kari közéletet az Animátori Kör segítségével, közösen kívánjuk működtetni a jövőben 

is. Úgy gondolom, programjaink sokszínűsége lehetőséget ad minden hallgatónak arra, hogy 

kapcsolatokat teremtve, a tanulmányokat kissé ’elfelejtve’ kimozduljanak a szürke 

hétköznapokból, és jól érezzék magukat. Legnagyobb projektként a Gólyatábort tartjuk számon, 

ahova évek óta szinte órák alatt telnek be a résztvevői helyek. Idén célom az, hogy több gólyának 

is lehetőséget biztosítsunk arra, hogy részt vehessen a táborban. Ehhez egyrészt a saját emberi 

erőforrásunkat is növelnünk kell, nagyobb létszámú stábra van szükség, melyhez az embereket az 

Animátori Kör tudja szolgáltatni.  

Fontosnak tartjuk azt is, hogy ne csak részönkormányzati, hanem egyetemi szinten 

tudnánk továbbvinni hallgatóink képviseletét, így természetesen az ELTE Hallgatói 

Önkormányzatával is szeretnénk megtartani az eddigi kiemelkedően jó kapcsolatunkat, amely 

lehetővé tette, hogy hallgatóink érdeke egyetemi szinten képviselve legyen. Ehhez kapcsolódóan 

természetesen szeretnénk a többi kar részönkormányzatával is együttműködni, a karok közötti 

barátságot fenntartani.  

 

Tóth Cintia 

elnökjelölt 
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Alelnök 

Általános 

A Hallgatói Önkormányzat alelnöki tisztsége leginkább két fő feladat köré épül. Egyfelől az 

alelnök feladata az elnök tehermentesítése, tevékenységeinek segítése, másfelől pedig a 

Hallgatói Önkormányzat szervezetfejlesztésének előmozdítása. Úgy gondolom, hogy 

ahhoz, hogy e két fő feladatomat ellássam, elengedhetetlen a kari működésnek, és a HÖK 

érdekképviseleti munkájának az ismerete, illetve a mindenkori HÖK elnökkel való szoros 

együttműködés. A programomban szeretnék kitérni arra, hogy véleményem szerint hogyan 

tudnék a legjobban eleget tenni e fő feladatköröknek.  

 

Átláthatóság 

Szeretnék nagyobb hangsúlyt fektetni a transzparenciára, hogy a hallgatóknak minél 

nagyobb rálátása legyen arra, hogy mit jelent pontosan az érdekképviselet, hogyan épül fel, és kik 

alkotják a Hallgatói Önkormányzatot. Ehhez egy nagyon jó lehetőséget kínál a Küldöttgyűlés, 

hiszen annak tagjai beleszólhatnak a HÖK munkájába, felügyelhetik azt, és szavazati jogukkal 

élhetnek bizonyos döntések meghozatalának kapcsán. A z o n b a n  s o k  h a l l g a t ó  n e m  

t u d o  e r r ő l  a  l e h e t ő s é g r ő ,  e zért mindenképpen  lényeges elemnek tartom, hogy a 

hallgatók felé ezeket az információkat egy effektívebb formában tudjuk kommunikálni. Részben ezt 

a célt is szolgálhatják a hallgatói tisztségviselők fogadóórái.     A bizottsági elnököket hetente két 

órában, a bizottsági tagokat pedig hetente egy órában kereshetik fel hallgatótársaink a HÖK irodában. 

Az egyetemlátogatási szabályok jelen szemeszterben lehetővé teszik a fogadóórák személyes 

formában történő megtartását, ez pozitívan hat mind a hallgatókkal  történő kommunikációra, mind 

pedig a tisztségviselők közötti kapcsolatépítésre. A fogadóórák időpontjai a honlapon is 

megtalálhatók, ezen felül pedig e-mailen 3-4 munkanapon belül válaszolunk a megkeresésekre. 

Emellett fontos kitérni arra is, hogy az átláthatóságot növeli a Hallgatói Önkormányzat 

tevékenységéről szóló dokumentációk elérhetősége a HÖK online felületein. Mind az 

Elnökségi ülések jegyzőkönyvei, mind a Küldöttgyűlés üléseinek dokumentációi megtalálhatók a 

honlapon, így a hallgatók nyomon tudják követni az aktualitásokat. A Küldöttgyűlések előtt a 

tisztségviselői beszámolókat összegyűjtöm, egységesítem. Ebből a dokumentumból 

tájékozódhatnak a küldöttgyűlési tagok a szervezet tevékenységéről.  
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Szervezetfejlesztés 

Ebben a szemeszterben lehetőségünk van a Hallgatói Önkormányzat 

Összetartásának megvalósítására, mely nagyon fontos abból a szempontból, hogy mind az 

elnökség tagjai, mind a bizottságok tagjai jobban megismerjék egymást, ezáltal gördülékenyebben 

működjön köztük a munka, illetve olyan szempontból sem mellékes, hogy jobb rálátást nyerjenek 

egymás munkájára az Önkormányzat tagjai. Ahhoz, hogy egy színvonalas hétvégét nyújtsunk a 

résztvevőknek szeretnénk az EHÖK Szervezetfejlesztésért felelős alelnökkel is egyeztetni. Az 

együtt töltött idő, mely az Összetartás egyik lényegi elemét képezi, véleményem szerint a 

koronavírus-helyzet következtében most még hangsúlyosabbá vált.  

A Hallgatói Önkormányzatban nagy a fluktuáció, az új tisztségviselőket pedig igyekszünk 

minél hamarabb integrálni a szervezetbe. Az új tagoknak tudásmegosztó tréninget 

szervezek, mely alkalmon betekintést nyerhetnek a Hallgatói Önkormányzat működésébe, 

részletesebb képet kaphatnak a Kar felépítéséről, az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatról és 

az országos szintű hallgatói önkormányzati szervezetekről. 

Az új tisztségviselők kiválasztása sosem egyszerű feladat, így terveim szerint sikerül 

ebben az évben összeállítanunk egy olyan dokumentumot, mely az egyes tisztségekhez kellő 

legfontosabb kvalitásokat és a tisztséghez tartozó fő feladatköröket is magában foglalja. Ez 

reményeim szerint megkönnyíti majd az új tisztségviselők kiválasztási folyamatát. 

Az ősz folyamán a tervek szerint sor fog kerülni a tisztségviselőkkel való mini-

elbeszélgetésekre, amelyeken a HÖK elnök és az alnelnök vesz részt. Ezeken az alkalmakon a 

tisztségviselők reflektálhatnak a szervezet működésére, feladatkörükből adódó nehézségekre, 

valamint kitérhetnek a fejlesztendő területekre is. Ez számunkra is egy nagyon fontos 

visszajelzés, ezekből tudunk ugyanis épülni, fejlődni. Szeretném, ha ezekre a mini-

elbeszélgetésekre fél évente egyszer sor kerülne. 

 

Kapcsolattartás Szombathellyel 

Úgy gondolom, hogy nemcsak az én részemről, hanem az Elnökség felől is van arra igény, 

hogy jobban bekapcsolódjunk a szombathelyi képzési helyen tanuló PPK-s hallgatók életébe, 

törekszünk az együttműködésre. Sokszor felmerült az igény arra, hogy az Elnökség 

Szombathelyre látogatna, bizakodó vagyok azzal kapcsolatban, hogy ez az elkövetkező évben 
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meg tud valósulni. 

 

Belső kommunikáció 

Az elnökség tagjai számára igyekszem minden online felületen biztosítani, hogy minden 

információ eljusson hozzájuk, továbbá emlékeztetem őket a fontos határidőkről is. Fontosnak 

tartom azt is, hogy igényeiknek megfelelően lefoglalhassák bizottsági ülésekre a belső irodát, 

fogadóórát tarthassanak, ezekhez pedig táblázatokat szerkesztettem a jobb átláthatóág érdekében. 

 

Együttműködés a PPK HÖK elnökével 

Az elkövetkező évben folytatódni fog egy nagyobb volumenű projekt, az 

Alapszabálymódosítás, melyet az elnökkel közösen fogunk menedzselni. Az Alapszabályunk 

átalakítása egyértelműbbé tenné a tisztségviselők feladatkörét, átláthatóbbá azt, hogy mit is 

képvisel a szervezetünk. Az Alapszabálymódosítás folyamata alatt igyekszem majd releváns 

javaslatokat megfogalmazni, továbbá szeretnék az adminisztratív munkában több részt 

vállalni. 

 

Ehrenberger Blanka 

Alelnökjelölt 
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Diákjóléti Bizottság elnöke 
 

Szociális támogatások 

Ahogy eddig is, a továbbiakban is bizottságunk fő feladata a szociális alapú támogatások 

kezelése, azoknak elérhetővé tétele a hallgatók számára úgy, hogy a lehető legtöbben 

részesülhessenek anyagi juttatásban. Folyamatosan törekszünk a hallgató-orientált 

munkavégzésre, ennek megfelelően pedig a lehető legszéleskörűbben igyekszünk a szociális 

támogatásokhoz kapcsolódó információkat eljuttatni a hallgatókhoz a Kommunikációs 

Bizottsággal együttműködve. Az idei félév egyik fő feladatának tekintjük, hogy létrehozzuk 

végre a „Hogyan adjuk le a szoctámot?” című pályázati kisokos létrehozását, mely a pályázati 

kiíráson túlmutatva egyértelműbbé teszi a rendszeres szociális támogatás leadását azoknak is, 

akik először szeretnének hozzájutni a támogatáshoz. A Szociális- és Ösztöndíjbizottsággal 

együttműködve dolgozunk a szociális támogatások rendszerén és azon, hogy a pályázatok 

minél inkább elérhetővé váljanak mindenki számára. A rendszeres szociális támogatáson kívül 

bizottságunk az alaptámogatáshoz és a rendkívüli szociális támogatáshoz kapcsolódó 

problémák megoldásában is segédkezik. Az ELTE Egyetemi Hallgatói Önkormányzatával 

dolgozunk azon, hogy a szociális támogatások bírálói bizottságának tagjai minél alaposabb 

felkészítésben részesüljenek, ezzel elősegítve, hogy minél gördülékenyebben folyjon le a 

rendszeres szociális támogatások leadásának időszaka. 

 

Kari pályázatok 

 

A minden félévben meghirdetésre kerülő tudományos és kulturális pályázataink által 

hallgatóink lehetőséget kapnak különféle események szervezésére, konferenciák látogatására 

és különböző önképzőkörök létesítésére, a sportpályázat által továbbá sportolóink lehetőséget 

kapnak elért sporteredményeik díjazására is. Ezen kívül, amennyire a vírushelyzet lehetővé 

teszi, a külföldi utakat támogató pályázatunkat is szeretnénk tovább hirdetni, ahogy azt az előző 

évben is tettük. Szokásosan, a tavaszi félévben kerül majd megrendezésre a demonstrátori 

pályázat, amire a hallgatók a Neptun rendszerén keresztül tudnak majd pályázni. A kari 

pályázatok tekintetében is igyekszünk minél több hallgatót támogatni, hogy segítsük különféle 

közéleti, tudományos vagy kulturális programok megvalósulását. Idén egy új pályázatot is 
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tervezünk elérhetővé tenni, ezen keresztül pedig a Tudományos Diákköri Konferencián 

helyezést elérő hallgatókat honorálnánk, remélve, hogy a jövőben minél többen kedvet kapnak 

a részvételhez. Az új pályázaton kívül kiegészült a már régóta futó kari sportpályázatunk is – 

itt továbbá az országos, vagy nemzetközi helyezéseket szeretnénk jutalmazni. A kari pályázatok 

esetében is elengedhetetlennek tartjuk, hogy minél több platformon nyújtsunk átlátható 

információkat a leadási határidőkkel és benyújtandó dokumentumokkal kapcsolatban, és így 

mindenkihez időben eljusson a pályázás lehetősége. A továbbiakban is szeretnénk fenntartani 

a Kari Ösztöndíj Bizottsággal kialakult jó munkakapcsolatot, mivel a bizottság munkája 

elengedhetetlen nem csak a kari pályázatok felülvizsgálása során, de az új ötletek, új pályázati 

lehetőségek megalkotásában is.  

Hogy a pályázók körét bővítsük, és mindenkinek egyenlő esélyeket biztosítsunk, a 

pályázati kiírásokat angolul is elérhetővé tettük a Külügyi Bizottsággal együttműködve. 

 

Esélyegyenlőség 

 

A speciális szükségletű hallgatók számára szeretnénk ugyanúgy a lehető legjobb 

körülményeket biztosítani egyetemi tanulmányaik ideje alatt. Igyekszünk a tőlünk telhető 

legtöbb módon kialakítani számukra, hogy az egyetemen is kényelmesen érezzék magukat és 

ne szenvedjenek hiányt semmiben. A már hagyománnyá vált Mindenki Segít Napot is sikerült 

megszerveznünk több féléves kihagyás után az előző félévben. A Mindenki Segít Nap alatt a 

hallgatók különféle szervezetekhez ellátogatva tudnak belelátni a segítő szervezetek 

működésébe, miközben ők is segítenek másoknak. Az előző félévből származó sok 

tapasztalattal gazdagodva idén egy új koncepciót szeretnénk kialakítani, amelyben nem egy 

konkrét napra korlátozzuk a programot, hanem egy adott hétre elszórva alakítjuk ki a 

programokat, remélve, hogy így minél több hallgató, aki részt szeretne venni ezen az 

eseményen, tud majd alkalmazkodni. Nagyobb szervezőgárdával és szélesebb palettával 

készülünk programok terén – habár vannak bevált segítő szervezeteink és kapcsolataink, a 

lehető legjobban szeretnénk kielégíteni a hallgatók igényeit, hogy minél többen kapjanak 

kedvet az önkénteskedéshez. A tavalyi +1 szendvics nap helyett idén másfajta 

adománygyűjtésben szeretnénk gondolkodni – például terveink között szerepel a ruhagyűjtés, 

vagy a már bevált, karácsonyi cipősdoboz akció. A célunk, hogy olyan adománygyűjtési 
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formákat alakítsunk ki, amelyek a hetente párszor bejáró egyetemistáknak is kézenfekvő. Az 

esélyegyenlőségi referensünk tavaly sikeresen fellendítette az Önkéntes kör létszámát, a 

továbbiakban pedig ennek az öntevékeny körnek a működését fogjuk kidolgozni. Terveink 

között szerepel egy Önkéntes kör koordinátori pozíció megpályáztatása abból a célból, hogy a 

hallgatók szervezetten tudják megosztani egymással önkéntes tapasztalataikat, minél több 

lehetőség táruljon eléjük, és hosszútávon egy olyan közösséget teremtsünk, amely egy biztos 

bázis lehet azoknak, akik szeretnének tenni és segíteni, de esetleg még nem tudják, hol kezdjék 

a munkát, vagy nem szeretnének ebbe egyedül belevágni.  

 

Fejes Zsófia  

Diákjóléti Bizottság elnökjelölt 
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Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Általános  

 

A Gazdasági Bizottság elsődleges és legfontosabb feladatának tekintem a 

rendelekzésünkre álló pénzügyi keret hatékony és tudatos felhasználását. Mindez a 

hallgatók érdekeit kell hogy szolgálja azáltal, hogy színvonalas rendezvényeket, illetve a 

kellemes kari élethez szükséges berendezéseket igyekszünk biztosítani számukra. Emellett 

kiemelten fontosnak tartom, hogy az átláthatóságot továbbra is biztosítsuk karunk 

rendezvényszervezői (Animátori Kör tagjai) számára, ugyanakkor ebben az évben nagyobb 

hangsúlyt szeretnék fektetni arra is, hogy a hallgatók számára is könnyebben elérhetővé váljon 

a pénzügyi keretünk felhasználásához kapcsolódó információ.  

A már több éve gördülékenyen működő közös költési területek rendszerét továbbra is 

szeretnénk támogatni, ugyanis ez teszi számunkra lehetővé azt, hogy színvonalas és 

nagyszabású rendezvényeket tudjunk megvalósítani (pl.: Gólyatábor, Gólyabál). Emellett 

pedig lehetőséget biztosít arra, hogy az igencsak nagy létszámú egyetemünk többi karának 

Hallgatói Önkormányzatával való jó kapcsolatunkat megőrizzük és ápoljuk a közös munka 

során. 

A fentebb említett gördülékeny közös munka ugyanakkor nem valósulhatna meg az 

ELTE HÖK-kel és annak Gazdasági Bizottságával való szoros együttműködés nélkül, melyet 

ebben az évben is kívánunk megtartani. Munkájuk nélkülözhetetlen az ELTE karai közötti 

kapcsolattartás hatákony összeszervezéséhez, illetve karunk gazdasági működésének stabil 

biztosításához. 

A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának (HÖOK) közgyűlésein 

és vezetőképző rendezvényein idén is részt kívánunk venni, ezzel az ország egyetemeinek 

hasznos tudásbázisát beépítve a bizottsági működésbe. 

 

Rendezvények 
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A karunkon szervezett rendezvények elengedhetetlen mozgatórugói az újonnan felvett 

hallgatóink integrálásának és a PPK-s identitás kiépítésének. Ezen rendezvények 

színvonalát igyekszünk a lehető legkiválóbban fenntartani, illetve az elmúlt év során érkezett 

visszajelzéseket, építő javaslatokat beépíteni munkafolyamatainkba.  Ennek érdekében a 

gólyaprogramok (Gólyahét, Gólyatábor) szervezését már év elején szeretnénk megkezdeni, 

illetve továbbra is szeretnénk helyet kínálni a SEK hallgatóinak, ezzel megőrizve karunk 

integritását. 

Az említett rendezvények megvalósításában az ELTE HÖK mellett kiemelt szerepe van 

az ELTE Szolgáltató Kft-nek is. A velük való hatékony közös munka fenntartására az idei 

évben is törekedni igyekszünk. 

Az Educatio kiállítás, a nyílt napunk és az ELTEfeszt minden évben kiváló 

lehetőséget nyújt a karunk és a szakok népszerűsítésére. Úgy gondolom, hogy ezeken a 

rendezvényeken a pontos és részletes tájékoztatás mellett a PPK-s identitás promotálása is 

kiemelt hangsúlyt kell, hogy kapjon. Többek között ehhez járulnak hozzá a változatos PR-

termékeink melyekkel szeretnénk készülni mind a magyar, mind a külföldi hallgatóink és a 

felvételizők számára. 

 

Kari kiadványok 

A környezettudatosság jegyében kari lapunk, a PersPeKtíva, már három éve online 

formában érhető el a hallgatók számára. Ugyanakkor a tavalyi évhez hasonlóan idén is 

szeretnénk egy hagyományteremtő nyomtatott különkiadással népszerűsíteni a színvonalas 

kiadványt. 

Idén a kari tudományos folyóiratunk, a Tudományperspektíva több év után újra 

lehetőséget biztosít a kutatók számára, hogy publikálni tudják akadémiai munkájukat. Ahogy a 

kari lapunknál mér említettem, jelen folyóirat is online formában jelenik majd meg a 

fenntarthatóság céljából. Ugyanakkor szeretnénk nyomtatott tiszteletpéldányokkal 

kedveskedni a karunk vezetősége, illetve azok számára, akik munkájukkal emelték a folyóirat 

színvonalát. Emellett pedig a PPK könyvtárában is szeretnénk, ha fennmaradhatna több példány 

az utókor számára. 
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Horváth Szonja 

Gazdasági Bizottság elnökjelölt 
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Kommunikációs Bizottság elnöke 
 

Általános 

 

A kommunikációs bizottság a korábbi évekhez képest, idén is szeretné a maximumot 

nyújtani a PPK hallgatói számára. Legfőbb feladataink közé tartozik a hallgatók gyors és 

teljeskörű tájékoztatása mind közéleti, tanulmányi illetve szociális szempontból. A hitelesség 

és megbízhatóság fogalma kulcsfontosságú számunkra, melyet sikeresen kiépítettünk a 

hallgatók körében is. A Facebook és Instagram felületek az elsődleges hírszerzési csatornák, 

melyeket naprakészen kezel a bizottság és ez a jövőben sem lesz másképp. 

Terveim között szerepel egy erős arculatváltás, elsősorban a honlapunk kinézetének 

újragondolása, és teljes aktualizálása. 

Az offline kommunikációs csatornáink a plakátok, melyek készit́ésében aktiv́an részt 

vettünk és szeretnénk idén is tovább fejlődni ezen a téren. Tanulmányi, közéleti témában vagy 

más bizottsággal együttműködve plakátokat készit́eni, melyeket a HÖK iroda ajtaján 

kiragasztva, vagy a hirdetőfelületeink mindegyikén bármikor megtekinthetnek a hallgatók.  

Facebook felületeinken fókuszáltan az ELTE-s, ELTE PPK Kommunikációs iroda 

illetve a külsős megkeresések által kapott információkat osztjuk meg hallgatóink felé. A szakos 

hallgatói csoportokra továbbra is kiemelt figyelmet szentelünk, akár megkeresések alapján is a 

hangsúlyos információkat ezáltal célirányosan tudjuk közvetit́eni. Az Instagram felületen 

nagyobb teret szeretnék kialakit́ani a közéleti események megosztására, hiszen tapasztalatom 

szerint a hallgatók bizalmát azzal lehet a legjobban elérni, ha közvetlenebbé teremtjük 

számukra a HÖK-öt. Ebben szerves segit́ségünk a bizottság alatt működő #mediagroup. Közös 

munkafolyamat a Perspektiv́a felfelé iv́elő Instagram felületének a kezelése is, mindemellett a 

médiás csapattal való együttműködést a jövőben rendszeresit́eni kiv́ánjuk.  

Szoros együttműködésben kiv́ánunk lenni nem csak a Kari Bizottságokkal, hanem az 

ELTE HÖK Kommunikációs Bizottságával, valamint az ELTE Online csapatával is.  

#mediagroup 
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 Idei fő célkitűzésem a Mediagroup esetében az eseményeken való videózás és fotózás 

mellett egy eddig soha nem látott összetartásérzet kialakit́ása a csapat tagjai között, valamint 

egy új kidolgozott rendszer segit́ségével a tagok féléves munkáinak pénzbeli honorálása, a 

közéleti ösztöndij́ pályázat keretein belül. Ezzel együtt az évenkénti egy tagfelvétel helyett 

félévente szeretnénk meghirdetni egyet és gyakoribb rendszerességgel megrendezni szakmai 

napot, csapatépit́őket és igény esetén alkotó workshopokat.  

Jövőbeni célunk lehetőséget adni a tagok számára nem csupán a kari események 

dokumentálására, hanem akár egyetemi rendezvényeken való sajtós részvételre, videózásra, 

fotózásra. Ezek által egy olyan tartós alapot biztosit́unk számukra, amivel hogyha a 

későbbiekben komolyabban szeretnének foglalkozni, megtehessék a segit́ségünk által.  

Perspektíva  

A kari lap főszerkesztőjével való együttműködés sok szempontból bővülne a jövőben. 

Terveink között szerepel az évenkénti Perspektiv́a magazin kiadványa.  

Nemsokára megérkezik az első pár példány, melynek tervezésében a szerkesztőség, a 

bizottság és a #mediagroup is markáns szerepet kapott. Ezáltal szeretnénk a szerkesztőség 

számára egy niv́ós hátteret biztosit́ani a kari élet szińesebbé tételéhez, illetve célunk ezzel 

büszkeségként bemutatni a hallgatók számára a szintén fellendit́ett kari újságot.  

Szupkay Benedek 

Kommunikációs Bizottság Elnökjelölt  
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Külügyi Bizottság elnöke 
 

Bizottságunk két legfontosabb célja a magyar hallgatók mobilitásra való ösztönzése, 

valamint a külföldi diákok integrálása a kari életbe. Mindezek elérése érdekében széleskörű 

tájékoztatást alkalmazunk, hogy a hallgatók tisztában legyenek a mobilitási lehetőségeikkel, 

valamint több olyan program és esemény szervezését is szorgalmazzuk, melyek erősítik a 

kapcsolatok kialakulását a magyar és külföldi hallgatók között, megerősítik a külföldi diákok 

karon betöltött helyét és növelik a PPK-sok nemzetközi cserelehetőségekkel kapcsolatos 

érdeklődését. 

Mobilitásra való ösztönzés 

 

A hallgatók mobilitásra való ösztönzésének a Nemzetközi Levelezőlistára kiküldött havi 

Külügyi Hírlevélen kívül további eszközeinek gondoljuk a más, ezen alapuló szervezetekkel 

való együttműködést, így tervezzük az AEGEE-vel és AIESEC-kel való közös munkát. Ennek 

keretében a külföldi szakmai gyakorlatot népszerűsítenék az egyetemen, előadásokat 

tartanának, vagy a hírlevelekben küldenénk ki információt róluk. 

Emellett a Nemzetközi Irodával együtt dolgozva a kiutazás előtt álló hallgatók számára 

szervezett tájékoztató alkalmakon is részt szeretnénk venni hallgatói beszámolókat megosztva. 

Az előző félév sikeres partneregyetemi csereútjainak lebonyolítására alapozva reméljük, hogy 

a jövőben is nyílik lehetőségünk hasonló tanulmányi utak szervezésére. 

Nemzetköziesítés 

 

A Stipendium program (Stipendium Hungaricum), valamint az angol nyelvű 

pszichológia teljesképzésnek (ELUP- English Language University Psychology Programme) 

keretében számos nemzetközi hallgató tölt el karunkon egy, három, vagy akár öt évet. Éppen 

ezért az elmúlt évek munkáját folytatva a Külügyi Bizottság igyekszik kiterjedt tájékoztatást 

nyújtani a számukra elérhető ösztöndíjakról, különböző cserelehetőségekről. Továbbá 
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fontosnak tartjuk akár a közösségi oldalon, akár papíralapon, plakátokon, vagy szórólapokon 

terjeszteni az Erasmus lehetőségét nemzetközi diákok számára is. 

Kiemelt célunk az International Class Representative rendszer további fejlesztése és 

népszerűsítése az új évfolyamok körében is. Ennek lényege, hogy a nemzetközi hallgatókat, 

akik teljes képzésüket itt töltik, bevonjuk a saját tanulmányaikat, illetve közösségi életüket 

érintő döntések meghozatalába. Az évfolyamképviselők által így értesülhetünk a nemzetközi 

hallgatók igényeiről és javaslataikról, illetve ezáltal a kar vezetőségével együtt javítani tudjuk 

a hallgatók tanulmányi légkörét. Az évfolyamok képviselői a havi egyeztető üléseken túl 

csapatépítő programokban is részt vehetnek. Az újonnan felvett nemzetközi képviselők 

elérhetőségét a kari HÖK weboldalán a nagyobb ismertség érdekében frissíteni fogjuk. 

Az Erasmus hallgatók támogatására szolgáló ESN-es (Erasmus Student Network) 

mentorprogramunkat szeretnénk kiterjedtebb formában megjeleníteni, valamint a 

mentorképzések tananyagának frissítését megvalósítani. Továbbra is szorgalmazzuk a teljes 

képzésüket itt töltő külföldi hallgatók számára, hogy mentorrá váljanak és így magyar 

mentoraink mellett önkéntesként keressenek megoldást mentoráltjaik tanulmányi vagy 

magánjellegű problémáikra.  

Az International Class Representative-ok, valamint PPK-s mentoraink 

együttműködésével célunk minél több olyan program szervezése, amelynek keretei között 

kötetlenül ismerkedhetnének magyar és külföldi hallgatóink. Fontos számunkra, hogy a 

külföldi hallgatók könnyen és hamar integrálódjanak az egyetemi életbe és a magyar közegbe, 

így a Kommunikációs Bizottsággal számukra közösen készített, a PPK HÖK weboldalán 

megtalálható „For foreign students” fület naprakész, releváns információkkal, 

elérhetőségekkel, lehetőségekkel szeretnénk frissíteni, kiegészíteni az év folyamán.  

Ezen felül a PersPeKtívával együttműködve szeretnénk lehetőséget nyújtani a külföldi 

diákok számára, hogy írásaikat, verseiket, gondolataikat ők is megoszthassák az ELTE hallgatói 

lapjában. A szerkesztőséggel társulva népszerűsítenénk számukra ezt a lehetőséget, és közös 

munkával vonnánk be, és ösztönöznénk őket a részvételben, hogy akár egy-egy cikk vagy vers 

erejéig írói legyenek a lapnak. 

 

Együttműködés 
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Bár a Mentorkört bonyolító ESN ELTE 2016-tól önálló szervezetként működik, a PPK-

n továbbra is fontosnak tartjuk szoros együttműködésünk megőrzését. Az általuk szervezett 

programokat a teljes képzésüket itt töltő hallgatók felé is népszerűsíteni fogjuk. A Tanulmányi 

Bizottság munkáját megkönnyítve mentorjaink segédkeznek a kari pályázatok, HÖK-ös, és 

egyéb dokumentumok fordításában is. Végül pedig szorgalmazzuk az Animátori Körrel, más 

ELTE-s karokkal, illetve a szombathelyi campussal való szorosabb együttműködést, és a közös 

programok szervezését. 

 

 Bölcskei Dalma 

 Külügyi Bizottság elnökjelölt 
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Rendezvényszervező Bizottság elnöke 
 

A Rendezvényszervező Bizottság elsődleges feladata a kari hallgatói életet támogató 

rendezvények megszervezése és az ehhez szükséges infrastruktúra és emberi erőforrás 

biztosítása. Fontosnak tartjuk, hogy olyan rendezvényekkel és programokkal készüljünk, amik 

lehetőséget adnak minden hallgatónak, hogy aktívan részt vegyenek a kari hallgatói életbe és 

megtalálják azokat a programokat, amik legjobban illenek az érdeklődési körükbe. 

Terveinkben szerepel a rendszeresen megrendezett és hagyománnyá vált 

programjainknak a fenntartása és folyamatos fejlesztése, de a járványhelyzet miatt több éven 

keresztül elmaradt programok újraélesztése is számos lehetőséget rejt magában. 

Hagyományossá vált rendezvények mellett új programok létrehozása és állandóvá tétele is a 

prioritásunk, amihez fontos a hallgatók közötti igényfelmérés, ami által a legtöbb PPK-s 

hallgató segíthet, hogy saját ötletével színesítse a kari programokat. 

 Különösen fontos a rendezvények kommunikációja a hallgatók felé, annak érdekében, 

hogy minél több hallgatói réteget érjenek el a különböző programok. Ennek elsődleges felülete 

a hallgatói önkormányzathoz tartozó közösségi platformok. Ezért is szeretnénk továbbra is a 

Kommunikációs Bizottsággal és az ELTE PPK kari lapjával, a PersPeKtívával együttműködni. 

Ez a kollaboráció nem csak a hallgatói elérést erősíti, hanem az információ átadást is, és 

közvetlen kommunikációnak is csatornát nyújt a HÖK és a hallgatók között. Másik hasonló, a 

Bizottsághoz tartozó közösségi média, a PPK Events Facebook oldal népszerűsítése is fontos 

cél számunkra, hiszen ez a hallgatóknak az elsődleges platform, ahol a hallgatók először 

láthatják a hóeleji programajánlókat és a közéleti eseményeket. 

 

Hagyományos programok 

 

 
Már több éves hagyománynak örvendő, hallgatók által kitalált és megszervezett 

programok fontos eleme a kialakult PPK-s identitás erősítésében és hallgatók közötti ismeretség 

és kapcsolat kialakításában. Fontos, hogy ezeket a programokat az idő előrehaladtával 

folyamatosan fejlesszük és aktualizáljuk, miközben a hagyomány jellegét megőrizzük.  
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Rendezvények szempontjából legfontosabb, nagy hagyománynak örvendő programok, 

a gólyatábor és a gólyhét, amik az új hallgatók kari életbe való integrációjának a legfontosabb 

elemei. Ezek a programok az idei tanév kezdetén innovatív módon kerültek megrendezésre. A 

gólyatábor új helyszínen, idén egész ELTE szinten lett megrendezve, de hagyományainkat és a 

programjaink koncepcióját megtartva fogadtuk az első éves PPK-s hallgatókat az első kari 

eseményükön. Nagyobb változások lettek bevezetve idén a gólyahéten, ahol a hagyományos 

programokat a szervezők megújították, tovább fejlesztették és még több színt vittek bele. Mind 

a gólyahetet és a gólyatábort szeretnénk hasonló módon megrendezni következő években is, 

hiszen ezek a rendezvények legjobb módjai a friss gólyák tájékoztatásának, elérésének és 

integrálásának. 

 

Kultúra 

 

Legtöbb kulturális programunk már több éves hagyománynak örvend. Az évek 

múlásával ezek a programok növekvő népszerűséget nyernek és egyre nagyobb kaliberű 

eseményekké válnak. Ezekhez a kulturális programokhoz tartoznak a havonta megrendezett 

programjaink, mint a PPQ elnevezést kapott pub kvízest, és a félév során többször is 

megrendezett események, mint a Zenés Est, Verses Est, Társas Est, a Lélekfilmek, illetve nagy 

népszerűségnek örvendő Sörkostoló és Borkostoló is. Legújabb kulturális programunkat, az 

Ekklektiket is szeretnénk állandóvá tenni. Ezek mellett itt is szeretnénk azokat a programokat 

újraéleszteni, amik a járványhelyzet miatt elvesztek, mint például a Gasztro- kultúra is. 

 

Sport 

 

A kar hallgatóinak nagy rétegének a mindennapjaiban fontos szerepet játszik a sport. Mi 

is szeretnénk ezt az egészséges életmódot, olyan eseményekkel támogatni, ahol mindenki 

megtalálja a magához legjobban illőt. Terveink között szerepelnek különböző túrák és hasonló 

sport programok megszervezése. Célunk közé tartozik olyan kötetlenebb, közösségi események 

szervezése is, ahol a hallgatók közösen játszhatnak például számháborút vagy a PPK saját 

sportjának tartott kviddicset is. Ezek mellett a hagyománnyá alakult kocsmasportoknak 

szeretnénk továbbra is teret adni. Havonta megrendezett sörpong mellett többször 
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megrendezésre került a fröccspong is, ami által több emberhez is eljuthat ez a sport. De még 

tervünk között szerepel a csocsóbajnokság és már a múltban megrendezett események, mint a 

CyberJump és a lézerharc megszervezése is.  

Karunkon belül nagy népszerűségnek örvendenek a különböző e-sportok, amiket mi is 

szeretnénk továbbra is támogatni az online játékok és sportolási lehetőségek fellendítésével.  

 

Animátori Kör 

 
Az animátor kör az ELTE PPK hallgatói önkormányzatának egyik támogató és 

utánpótlási szervezete. Legtöbb rendezvény megszervezéséhez, és a lebonyolításához 

szükséges emberi erőforrás biztosításához nélkülözhetetlen a Kör folyamatos képzése és 

utánpótlása, ezért a képződők integrálása elsődleges cél a Körön belül. A Kör egyik 

vezetőjeként szolgáló animátor-koordinátor fontos szerepet játszik az utánpótlás képzésében és 

az animátorok koordinálásában. Ezt a pozíciót minden évben meghirdetjük és az új koordinátort 

a Kör tagjai szavazzák meg.  

 Idei tanévben is szeretnénk a hagyományos módon megkezdeni az animátorrá váláshoz 

szükséges képződő évet, ami a képződők jelentkezése után egy Bevonó táborral folytatódik és 

ezután pedig 12 képzés alatt sajátíthatják el az animátori léthez szükséges kompetenciákat a 

képződők. Terveink szerint a nagyobb, képződőknek rendezett események is meg lesznek 

ebben a tanévben tartva, mint az Etalon, a képződők által szervezett megvendégelések, 

bemutatkozás és a Vezetkőképző tábor. Idén 130 képződővel indítjuk a tanévet. 

 Végül fontos a folyamatos fejlődés a körön belül, mind a képződők, mint az animátorok 

között. Ezért tartozik kiemelt céljaink közé a Szervezetfejlesztői Kör fellendítése és velük 

kialakult szoros együttműködés kialakítása, annak érdekében, hogy Körben történő 

változásokat követve a képzések is optimalizálva legyenek. 

 

Tóth Dorottya Panna 

Rendezvényszervező Bizottság elnökjelölt 
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Tanulmányi Bizottság elnöke 
 

A Tanulmányi Bizottság a korábbi évekhez hasonlóan idén is a hallgatók megfelelő 

informálását, tanulmányi ügyekben való eligazítását, valamint az értük történő 

érdekképviseletet határozta meg legfőbb céljaként.  

Lehetőségeinkhez mérten minden aktuális változásról szeretnénk előre tájékoztatni a 

hallgatókat, melyhez szorosan együttműködünk a Hallgatói Önkormányzat egyéb 

bizottságaival. Fontosnak tartjuk, hogy a hallgatók biztos pontként tekintsenek ránk és bármilyen 

tanulmányi ügyben bizalommal forduljanak hozzánk.  

A bizottság programját érdekképviseleti és három szakterületi csoportra lehet osztani, 

ezek a Delegált Kör, a tudományos és tehetséggondozással kapcsolatos ügyek, valamint a 

tanárképzés. 

 

Érdekképviselet 

Bizottságunk a továbbiakban is szeretné fenntartani együttműködését a Tanulmányi 

Hivatal munkatársaival, illetve fontosnak tartja az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatban is 

képviselni karunk érdekeit. A kar intézeteinek és tanszékeinek rendszeres értekezletein is 

jelen vannak hallgatói tagok, akiknek segítségével széleskörű érdekképviseletet tudunk 

megvalósítani nemcsak általánosan, hanem szakspecifikusan is.  

 A PPK HÖK egyéb bizottságaival is folyamatosan együttműködünk, így számítunk 

a Kommunikációs Bizottság segítségére olyan szakokhoz kapcsolódó határidők, 

lehetőségek, illetve események közvetítésében, mint a tanulmányi ösztöndíjszámítás 

eredményei, a delegált képzések időpontja, a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj pályázási 

időszaka, valamint egyéb aktualitások.  

A Rendezvényszervező Bizottság közreműködésével ezután is szeretnénk részt venni az 

animátor-képzéseken, mert célunk, hogy a képződők is átfogó képet kaphassanak a 

leglényegesebb tanulmányi kérdésekről. Ezt elsősorban azért tartjuk fontosnak, mert az 

újonnan felvételt nyert hallgatók először az  animátorokkal találkoznak az egyetemen, a 
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képzésekbe épített tanulmányi információk segítségével pedig ők is hiteles forrásként tudnak 

segíteni a gólyáknak.  

 

Delegált Kör 

A Delegált Kör a Tanulmányi Bizottság és az ELTE PPK HÖK külső szerve, egyben 

bizottságunk legnagyobb humán erőforrása. Tagjai a delegáltak, akik jártasak minden alapvető 

tanulmányi kérdésben, ezért kiemelkedően fontos szerepük van olyan események 

lebonyolításában, mint a beiratkozás, a nyílt napok, vagy az Educatio kiállítás. 

 Minden évben célunk, hogy egyre több új taggal bővülhessen a Kör, ezért a jövőben is 

szeretnénk megtartani mind az őszi, mind a tavaszi delegált képzéseket. Ezek során érintünk 

minden általános tanulmányi kérdéskört, hogy a jelentkezők a későbbiekben magabiztosan 

segíthessenek hallgatótársaiknak és a szak iránt érdeklődőknek. Az idősebb delegáltak 

továbbképzését is fontosnak tartjuk, ezt a Delegált Hétvége keretein belül tesszük meg, ahol a 

szakmai fejlődés mellett nagy hangsúlyt helyezünk a csapatépítésre is, valamint arra, hogy a régi 

és új generációk jobban megismerkedhessenek egymással.  

Karunkon 2016 óta működik a Szakos Hallgatói Érdekképviselet rendszere mind alap, 

mind mesterszakon, melyben felsőbb éves delegáltak segítenek az újonnan felvett 

hallgatóknak gyorsan és hatékonyan átlátni egyetemünk számukra új rendszerét,  valamint 

megoldani a felmerülő problémákat. A hallgatók bizalommal kereshetik őket is, mint biztos 

információforrásokat, emellett pedig az általuk szervezett szakos ismerkedések nagyban 

segítik a hallgatók beilleszkedését az új közegbe. A jövőben szeretnénk minden PPK-s szakra 

kiterjeszteni ezt a rendszert, hogy az összes képzési területen          jelen lehessenek a SzHÉK-esek. 

A januárban megrendezésre kerülő Educatio-kiállításra a továbbiakban is szeretnénk 

a Kommunikációs Iroda, illetve a Gazdasági Bizottság közreműködésével kari reprezentációs 

anyagokkal készülni, valamint a delegáltak részvételével biztosítani, hogy minden érdeklődőt 

széleskörűen tudjunk tájékoztatni a PPK-n elérhető szakokkal kapcsolatban.  

Mivel a frissen felvételt nyert hallgatóknak az eddigi évek során legfőképp a 

gólyatáborban volt lehetőségük tájékozódni az alapvető tanulmányi ügyekről, kiemelten fontosnak 

tartjuk, hogy a gólyák online is megkapják azt a tanulmányi alaptudást, amit eddig a GT-ben 

szerezhettek meg – ezt egy Gólya Kisokos közzétételével biztosítjuk, amelyben a hallgatók 

könnyen hozzáférhetnek a legfontosabb információkhoz a tanulmányaikkal kapcsolatban.  
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Tudomány/Tehetséggondozás 

Szeretnénk minél több hallgatóhoz eljuttatni a kari tudományos élet adta lehetőségeket 

- az ilyen jellegű pályázatok és programok felhívását, többek között a demonstrátori pályázatot, 

a kari tudományos pályázatot, a Honorácior státuszt és az Illyés Sándor Szakkollégium 

programjait, felhívásait. Emellett nagy hangsúlyt fektetünk a TDK/OTDK rendezvények, 

illetve a karon esetlegesen megrendezendő konferenciák népszerűsítésére. Bizottságunk 

tudományos referensének segítségével hatékonyabban tudjuk kommunikálni ezen 

lehetőségeket a hallgatók felé, valamint az intézeti, tanszéki kutatócsoportok és a hallgatók 

közötti gyors információáramlást is rajta keresztül tudjuk megvalósítani.  

A PPK életében központi szerepe van a tudományos életnek, ezért a továbbiakban is  

szeretnénk népszerűsíteni a kutatócsoportokba való csatlakozási lehetőségeket. Úgy gondoljuk, 

hogy a tavalyi évben részben ezen tevékenységünk vezetett ahhoz, hogy sikerült fellendíteni a 

Tudományperspektívát, a HÖK saját ISSN számmal rendelkező folyóiratát, mely néhány év 

kihagyás után idén ismét meg tud jelenni.  

A Tanulmányi Bizottság feladata továbbá, hogy a tavaszi vizsgaidőszakban kiírja és 

elbírálja az Emberi Erőforrások Minisztériuma által támogatott Nemzeti Felsőoktatási 

Ösztöndíj pályázatot, melyet a korábbi évekhez hasonlóan, idén is online módon szándékozunk 

kihirdetni és elbírálni. 

 

Tanárképzés 

  A tanárképzés is fontos szerepet játszik a kar életében, ugyanis az osztott rendszerű 

kifutó tanári mesterképzés, valamint az osztatlan képzésben részt vevők pedagógiai-

pszichológiai modulja is a PPK-n valósul meg. Szeretnénk a továbbiakban is a kari vezetéssel, 

valamint az illetékes oktatókkal tartani  a kapcsolatot a pepszi modul, illetve egyéb tanárképzést 

érintő ügyek kapcsán. A Tanárképző Központtal való együttműködésünket is rendkívül 

fontosnak tartjuk, hiszen  ők felügyelik és szervezik a tanárképzést végző hallgatók 

tanulmányait, ezzel összefogva a különböző szakterületeket. A Pedagógusképzés Egyeztető 

Testületi ülésein már Karunk is képviselteti magát, ahogy a Pedagógusképzési és Pedagógus-
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továbbképzési Tanácson is. Hallgatói részről a PPK HÖK tanárképzési referense vesz részt ezen 

üléseken, így első kézből értesülhet a tanárképzést érintő ügyekről.  

A tanárképzés az ELTE-n több kart is érint, így nagyon fontosnak tartjuk a folyamatos 

kapcsolattartást a kari tanárképzési referensek és az EHÖK között. Az EHÖK Tanárképzési 

Bizottság az érdekképviselet mellett közös szakmai projektekkel is segíti a hallgatók 

előmenetelét, valamint egyéb színes programok szervezésével hozza közelebb egymáshoz a 

tanár szakos hallgatókat. 

 

Szépréti-Nagy Dorka 

Tanulmányi Bizottság elnökjelölt 
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PersPeKtíva főszerkesztő 
 

Általánosan 

 „Hallgatóktól. Hallgatóknak.” – kívánjuk lapunk működéséhez a legjobbakat, 

leginkább a fejlődés folyton új és izgalmas kihívásait. 2021 óta számos fejlesztési tervet, 

változást és tervezést látott szerkesztőségünk, melyek között most is igyekszünk képességeink 

és kapacitásunk felmérése mellett a legtöbbet kihozni. 

A kari lap a kommunikáció olyan nyomot hagyó platformjain kezdte kibontogatni a 

szárnyait (Facebook, Instagram), ahol olvasóinak számát meg tudta duzzasztani és elérte, hogy 

többen tudjanak arról: itt vagyunk és azért dolgozunk hónapról hónapra, hogy a hallgatóknak 

ugyanazt a bensőséges, elfogadó és nyitott légkört biztosíthassuk, amelyet a 

szerkesztőségen belül kiépítettünk. A „látni és láttatni” gondolatmeneten haladva olyan 

fejlesztéseket és törekvéseket szeretnénk megvalósítani, amelyek átlépik a cikkek és interjúk 

határait, de a tagok és a lap láthatóságát nagyban elősegítik.  

 

PersPeKtíva 

 Rovataink és sajtótermékeink egyre több területet igyekeznek felkarolni a kari berkeken 

belül és kikacsintgatnak az egyetem falain túlra is. A KörKéPP megjelenése után ismételten 

vizsgálatot tettünk rovataink terén, így az Esély és Kollégium rovat mostantól kéz a kézben jár 

– ezzel is szorosabbra fűzve az esélyegyenlőségi, önkéntes és a kollégiumokat érintő 

eseményeket. Szeretnék egy olyan átfogó „bölcsőt” kialakítani ezeknek a fontos témáknak, 

melyekkel a hallgatók komplex gondolkodását segítjük elő az érinthető témákban. 

 Partneri együttműködéseinkre szeretnénk idén a legnagyobb hangsúlyt fektetni, 

mind külső befogadó helyszínek terén, mind színházak, kulturális intézmények, pszichológiai 

érdekeltségű helyszínek terén – ezek kapcsán elindult egy együttműködési folyamat az MU 

Színházzal, valamint a K30 Caféval is. Célunk felkutatni a PPK-s hallgatók érdeklődését lefedő 

intézményeket, kedvezményeket, látogatási lehetőségeket biztosítva hallgatóink számára. 

 Szorosabbra fűzzük a PPK Könyvtárával kapcsolatunkat – elkezdtük 

egyeztetéseinket annak kapcsán, hogy a kari lap hogyan tudná becsempészni magát a kari 
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könyvtár életébe, ezzel felpezsdítve és színesítve azt. Reményeink szerint hamarosan ott is 

találkozhatnak velünk a hallgatók! 

 Kapcsolatunk az ELTE Online-nal szorosabbra fűződik idén és részt veszünk az ELTE 

Press Akadémia rendezvényein – most már szervezőként is. Szeretnénk a saját, PPK-s 

szellemiségünkben olyan élményt nyújtani az Akadémia eseményeire látogatóknak, amellyel 

közelebb hozhatjuk mindenki számára a szerkesztőségek világát. 

 

#mediagroup 

 Szorosabb együttműködésünket szeretnénk erősíteni a #mediagroup-pal. Egymás 

kölcsönös munkájának segítése a tagokkal fő szempontunk. 

 A különböző online platformokon való vizuális megjelenésünkhöz a fotókat ők 

szolgáltatják számunkra. A közös ötletelések, az egymásra való nyitottságnak az egyik 

alappillére, amelyre építjük további közös terveinket. 

 Szeretnénk egy évente megrendezésre kerülő fotókiállításban segíteni a munkájukat 

és a vizuális élményhez szövegeket, verseket társítani, a kiállítás előkészületeiben és 

lebonyolításában kölcsönösen részt venni. Büszkén bemutatni az ő munkájukat, amelyhez 

hozzáadjuk a szerkesztőség legjobb írásait. 

 Az idei fejlesztési ötletünk kapcsán szeretnénk őket és a Rendezvényszervező Bizottság 

tagjait bevonni, egy fotókból és rövid beszámolókból álló sorozatot indítani, amellyel a 

folyamatos felidézést szeretnénk előidézni a hallgatók számára. 

 Összességében fő célkitűzésem a kari lap láthatóságát és hallgatóival szembeni 

felelősségvállalását erősíteni és terjeszteni a lehető legszélesebb körben. Olyan lapként való 

rágondolását, amelyhez a hallgatók úgy tudnak kapcsolódni, mint egy biztos forráshoz, 

amelyhez ők is hozzá tudnak adni. 

 

Gál Anna 

PersPektíva főszerkesztőjelölt 
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Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

 
Andrónyi Rékának hívnak, jelenleg Sportszervező alapszakon végzem tanulmányaimat 

ELTE Savaria Egyetemi Központban. Az egyetem előtt Győrbe jártam gimnáziumba, ám ez is kicsit 

messzebb van a lakhelyemtől, ugyanis Nyirádon élek családommal. Az hogy miért Szombathelyre 

jöttem tanulni az nagyrészt az általam 13 évig űzött sport miatt volt, ezt viszont időközben 

abbahagytam. 

PPK-s alelnökként szeretném, hogy a Savaria Egyetemi Központ hallgatói bizalommal 

fordulhassanak az általam képviselt érdekképviselethez. Célom, hogy a PPK-s hallgatókban 

felmerülő akár tanulmányi, akár a karral kapcsolatos kérdéseket a legjobb tudásom szerint tudjam 

megválaszolni. Ezen kívül még aktívan részt szeretnék venni a különböző események, például: a 

Gólyabál, a Gólyahét és a különböző szakestek minél kreatívabb megszervezésében. Az egyetemen 

belül a hallgatók által létrehozott kisseb csoportokat is szeretném továbbá támogatni, mint például: 

SEK Music Group, ami az egyetemnek egy idénre már nagy létszámú zenei közössége, ahol szinte 

bárki ki tudja próbálni magát és a feltörekedni vágyó tehetségek támogatva vannak. Sportszakos 

hallgatóként természetesen számomra prioritást élvez a PPK-n esetlegesen felmerülő problémák 

megfelelő abszolválása. Mind a tanárok mind a diákok számára szeretnék egy biztos pontot jelenteni 

és bátran fordulhatnak hozzám bármiféle ügyben. Annak ellenére, hogy elsősorban a PPK-s ügyekkel 

kapcsolatos a munkaköröm, fontosnak tartom, hogy akár én, akár az ELTE Savaria Egyetemi Központ 

BDPK Hallgatói Önkormányzat tagjai rendelkezzenek más szakokat és tanszékeket érintő 

információkkal is. Hallogatóink képviselete érdekében szeretném megtartani jó kapcsolatomat az 

ELTE Savaria Egyetemi Központ BDPK Hallgatói Önkormányzatával, illetve természetesen célom, 

hogy a két képzési hely között egymást segítő és támogató viszony épüljön ki.  

Bízom abban, hogy az ELTE Savaria Egyetemi Központ BDPK Hallgatói Önkormányzatával 

és az egyetem többi karának alelnökeivel rugalmasan és problémamentesen tudunk majd 

együttműködni, hiszen a hallgatók érdekei így tudnak a legjobban érvényesülni.  

 

Andrónyi Réka 

Szombathelyi ügyekért felelős alelnökjelölt 
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Összegzés 

 

 

A fentebb említett célokkal és tervekkel szeretnénk megvalósítani a hallgatói 

érdekképviseletet. Reméljük, hogy mind a mi segítségünkkel, mind pedig a hallgatói 

visszajelzésekkel együttesen alakíthatjuk ki azt a légkört, amely képviseli a PPK “Minden, ami 

ember” jelmondatát. Kommunikációnk és az átláthatóság fejlesztésével szeretnénk átadni azokat 

a fontos információkat, amelyek hallgatóink életében a legfontosabbak, amelyek a legtöbb helyen 

érintik mind tanulmányi, mind pedig közéleti tevékenységüket. Reméljük, hogy ebben 

bizalommal fognak felénk fordulni minden felmerülő kérdés, probléma, vagy akár ötlet esetén. 

Köszönjük, ha bizalmatokkal támogattok minket, kompetenciáinkkal és felkészülésünkkel fogunk 

a tőlünk telhető legtöbbet segíteni. Kérünk Titeket, szavazzatok ránk, hogy céljainkat 

megvalósíthassuk Értetek. 

 

 

Köszönjük a bizalmatokat! 
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